Kestin Hare來自蘇格蘭的男裝品牌，於2015年創立，設計師兼品牌創辦人Kestin Hare在時尚界已有超過17年的經驗，一直堅持以高標準要求品質，自許提供耐久不敗的單品給大家，因而能夠在英國的服裝製造業中，擁有重要的地位。

風格走向以軍風、運動和戶外服裝為主要的靈感來源，將不同風格的服裝優點相互結合，著重實用性，設計出日常都能輕鬆穿搭的單品。此外，每季系列，將近70%的商品都在英國當地工廠生產，嚴格把關。目前Kestin Hare在全球已展店超過90間，累積許多品牌的擁護者。

Kestin Hare is a Scottish menswear brand with a focus on making the highest quality garments for everyday that last, championing Made in the UK manufacturing. Founded in 2015 by designer Kestin Hare with over 17 year’s industry experience, versatility, durability and sustainability are key with around 70% of every collection being produced in British factories.

Combining details from workwear, military, sports and outdoor wear, Kestin Hare takes functional design details and then creates something premium. The brand has two own retail stores, one in Leith, Edinburgh attached the Design Studio, and the other in Shoreditch, London. Kestin Hare is also stocked in over 90 of the best international stores.
